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Norges Amerikanske Idretters Forbund
Protokoll fra Styremøte 2/2024 - Styremøte 2

Sted: Ullevål Stadion,Sognsveien 73, 0854 Oslo

Dato: 7. mars 2024, 17:00

Deltakere: Thomas Kejser-Lervik (daglig leder), Richard Vogt (styrets leder), Elisabeth Våland Suhr
(styrets nestleder), Katarina Staalesen Bjørkås (styrets nestleder), Andrea Skjellet Granerud
(styremedlem), Eyvin Nygaard Sommerseth (styremedlem), Liv Brurberg Hansen
(styremedlem), Natalie Beatrice Andreassen (styremedlem), Øyvind Thormodsen Rein
(styremedlem) og Nadja Olsen

Deltok ikke: Karoline Stellander (styremedlem), Morten Ro Kolle (styremedlem) og Karina Heggeli

Møteleder: Richard Vogt

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et

hybridmøte.

1. Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

Protokoll fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent etter en kort diskusjon.

Det ble fattet følgende vedtak:

Protokoll fra forrige styremøte godkjennes.

2. Godkjenning av vedtak fattet på mail

Det ble fattet følgende vedtak:

I den siste perioden har det ikke vært noen vedtakssaker som har blitt diskutert gjennom mail. 

3. Protokollførsel av vedtak fattet i AU

Ingen vedtak ført i perioden

4. Status ansettelse av ny generalsekretær

Presidenten informerer: Dette har vært en lang og grundig prosess. Gjennomført utlysning og flere intervjuer i to
runder. Der var mange søkere og gode kandidater. Spesielt et par stykker som har gjort godt inntrykk. Det viser
at  forbundet er ettertraktet. Der har naturlig nok også vært flere søkere fra andre særforbund i NIF og mange
har lagt merke til NAIF i det siste. Etter en totalvurdering av kandidatene mente presidentskapet at det er riktig
for NAIF å innstille ass. gen.sek Thomas Kejser-Lervik til stilingen som generalsekretær, Thomas har takket ja.
Oppdatering av Brønnøysundregistre, annonseres ut og Orientere de ansatte gjøres av Richard. Hva skjer med
Thomas sin stilling? Thomas vil kartlegge om det er behov for dette, innenfor de rammene som er satt. Går det
utover disse rammene må det godkjennes av styret. Må ivareta oppgavene som Thomas hadde men i en annen
konstellasjon enn tidligere. 

5. Statusrapport fra administrasjon

Selv om det er hektiske dager så opplever at det er godt arbeidsmiljø.

Der er stor aktivitet og mange oppgaver, både sportslig og administrativt, som legger stort press på oss men vi
klarer å prioritere. (markedsplan, langtidsplan, landslags Lacrosse og Cheer, NM Cheer om 1 uke, forbundsting,
våre forskjellige NM og EM Cheer)

NIF
Vi har blitt med i et NIF-Prosjekt "Utvikling av ungdomsidrett" sammen med Hundekjøring, Triathlon, Bandy, Ski,
Judo, Padle, Rytter, Rugby og Seiling

NAIF Klubben har blitt godkjent av NIF som gjør at vi kan gå videre i prosessen

Dokumentet er signert med Orgbrain eSign
- en standard elektronisk signatur i samsvar
med EU-forordning 910/2014 (eIDAS).
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Status flaggfotball: Nettside er publisert og vi har besøkt de første fleridrettslag, med stor suksess

Klubbutvikling: Vi har kommet godt i gang med et klubbutviklingssystem for de amerikanske fotballklubber. Dette
er også noe som er tenkt brukt på de andre idretter. Travis er i gang med NIF sin klubbutviklerutdanning. Travis
får skryt, han gjør en god jobb ute i klubb. 

NIH student som kommer inn på praksis, skrive bacheloroppgave, det blir spennende for begge parter. Han
starter til høsten. 

Vi har tatt i bruk Lime CRM til klubbutvikling, brukes blant annet til å følge opp klubber. 

Inngått en avtale med en streamingplattform Staylive, NAIF TV, en plattform som kan sende våre live aktiviteter,
ha gratis sendinger eller man kan legge inn betaling. Tilknyttet en app hvor det er enkelt å finne sendinger,
klubbene kan også streame enkelt, kan bringe inn noe inntekt, men det vil også gi oss seertall. Sverige har brukt
samme, de fikk inn 50 000 kr, de delte dette med klubbene. Motivasjon til å skape mer innhold. Alt i fotballen
skal sendes via den. Den kan også sende de andre idrettene. 

Liv og Richard deltok på European Cheer Union sin kongress  i Wien. 

EM i cheer kan være en mulighet til å vise de andre idrettene våre også. Disk, lacrosse og flaggfotball. Unikt å
kunne teste flere aktiviteter. Flere vurderer å ta med familie og gjøre dette til sin ferie. Hellas kommer med over
500 utøvere. Dette må dere være med på. 
Rekordmange påmeldte til NM Cheer (3200) 

6. Markedsplan for NAIF

AMCham, Baseballforbundet har tidligere fått midler til å sende lag til USA. Viktig å undersøke muligheten. 

Kommentarer fra styret: 
Et viktig steg videre for å bli mer synlige og mer profesjonelle. Vi klarer ikke denne jobben selv. 
Hvordan skal dette settes ut i livet? NPG vil gjennomføre planen i samarbeid med oss.
De hos oss med kompetanse vil bistå. NPG har foreslått navnebytte på forbundet for å gjøre det lettere å
"selge".
Styret mener ikke at det er bedre en nåværende/NAIF. Trykket opp mye beachflag og andre ting, det vil være
veldig kostbart å endre navnet. Må jobbe med å styrke navnet mer. 
Amerikansk fotball har en som filmer kamper som har et selskap som heter AMsport TV, går vi inn på hans
domene? 
Vi har et kronglete navn, det er langt og veldig likt NIF. Heller jobbe inn NAIF på samme måte som f.eks NFF. 
I cheer er NAIF et begrep, folk kjenner det igjen. 
NPG er frempå og gjør at vi må tenke gjennom dette. De utfordrer oss til hvordan vi skal markedsføre oss. 
Dette er et førsteutkast. Planen kan gjennomføres uavhengig av navn på forbundet. 

Bekreftelse på retningen: vedtak: enstemmig vedtatt.  
Navneendringen parkeres. 

7. Strategidokument

Verdier: Ærlig, Fellesskap, Lidenskap. 
Hvilke ord skal vi gå videre med? Ja, disse tre verdiene. Betydning av disse ord må i tillegg spesifiseres i
dokumentet. 

Dokumentet er delt inn i "hva gjør forbundet - hva må klubbene gjøre" Dette er en viktig deling, å vise hva
forbundet skal gjøre og hva skal klubbene gjøre. Der er enighet om at det er bra med tydelige mål i idrettene
under aktivitetsutvikling. 
Den gir gode rammer for arbeidet fremover. Når dokumentet er vedtatt bør det deles opp i 4  dokumenter slik at
det er enklere for idrettene å jobbe etter. Bra dokument. Skryt til de ansatte som har jobbet med det. 

8. NAIFs lov oppdatert

Det ble fattet følgende vedtak:

Det vedtas at NAIFs lov oppdateres med de seneste lovpålagte endringer fra NIF, samt endring av
tilknytningsforhold i punkt 2.2.

9. Lovendringer til NAIFs lov som skal opp på tinget
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Seksjonsleder og vara velges kun av egne idretter: 
Formuleringen bør innom NIF juridisk. 
Mange blanke stemmer på forrige forbundsting, vi kan risikere at valget ikke blir godkjent siden blanke stemmer
ikke telles. 
Vedtaket støttes enstemmig. 

Mindretallsvern for idretter i fleridrettssærforbund: 
Vi har undersøkt hva andre fleridrettsforbund gjør på dette punktet, Bandy, Friidrett og Motorsport. 
Der foreligger ikke noen enkel løsning på dette. NIF har også i lengere tid jobbet med å lenge ny lovnorm for
fleridrettssærforbund. Vi avventer NIF sitt forslag før vi går videre.

Det ligger i NIF sin lov at store ting må vedtas med 2/3 flertall. 
Orientering. 

10. Saker til tinget

10-14 er klokkeslettet for forbundstinget. 
Frist for innsending av saker er 4 uker før. 
Tirsdag eller onsdag i påsken: avklare før dokumentene sendes ut. Kommer tilbake med en dato. 

Seksjonene i samarbeid med administrasjonen skriver årsberetninger. Det må lages maler. 
Forslag om å flytte forbundstinget til søndag eller fredag kveld, mange driver med aktivitet på lørdag. Tas med til
neste gangs planlegging. 

Kontingent: fortsetter med samme på 500 kr. 
Enstemmig vedtas som forslag. 

Budsjett for 2025: 
Samme som 2024 minus EM. Og det som er ekstra for 2024 skal tas bort. Ta utgangspunkt i samme
inntekstgrunnlag. 
Enstemmig vedtas som forslag. 

11. Gaza konflikten og NAIF's deltagelse i arrangement med israelsk

Spørsmålet om deltakelse i EM for damelandslaget i Lacrosse ble diskutert. Det ble informert om at det ikke
foreligger noen føringer fra IOC, NIF eller UDI angående deltakelse i mesterskapet. Styret besluttet derfor å ikke
legge noen begrensninger på utøvernes deltakelse. Saken ble enstemmig vedtatt.

Vi ser problemstillingen og velger å ikke legge føringer på spillerne. Det er opptil hver enkelt utøver. 
Hver enkelt utøver må ta et valg før de reiser, man setter laget i en vanskelig posisjon dersom man trekker seg
der nede. 

Det ligger ingen føringer på EM på deltakelse fra Israel. 

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

7. mars 2024

Richard Vogt

6578a171e2dca0545d25c511

Elisabeth Våland Suhr

657968376f72a25446643dad

Richard Vogt

2024-03-27 16:57 UTC

6578a171e2dca0545d25c511

Elisabeth Våland Suhr

2024-03-29 16:55 UTC

657968376f72a25446643dad
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Katarina Staalesen Bjørkås

657968376f72a25446643db8

Andrea Skjellet Granerud

657968386f72a25446643de4

Eyvin Nygaard Sommerseth

657968386f72a25446643dc3

Liv Brurberg Hansen

657968386f72a25446643dce

Natalie Beatrice Andreassen

657968386f72a25446643def

Øyvind Thormodsen Rein

65c1046fec07e46677c0ca9e

Katarina Staalesen Bjørkås

2024-04-04 17:07 UTC

657968376f72a25446643db8

Eyvin Nygaard Sommerseth

2024-03-28 19:27 UTC

657968386f72a25446643dc3

Liv Brurberg Hansen

2024-03-27 16:55 UTC

657968386f72a25446643dce

Natalie Beatrice Andreassen

2024-03-29 19:40 UTC

657968386f72a25446643def

Øyvind Thormodsen Rein

2024-03-30 07:43 UTC

65c1046fec07e46677c0ca9e


